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REUNIÓ SOBRE CONVERGÈNCIA EUROPEA

Els dies 11 i 12 de juny ha tingut lloc a la Universitat de

Barcelona una reunió de vicerectors de diversos àmbits

−Ordenació Acadèmica, Estudiants i Relacions Interna-

cionals − sobre el tema de la convergència europea. Els
degans dels centres que tenen en marxa projectes pilot
per a endegar l'adopció del sistema de crèdits europeu
han estat invitats a la sessió del dia 12 en què la profes-

sora Julia González presentà les conclusions principals
del projecte Tuning. Aquest projecte pretén posar en
marxa allò que la declaració de Bolonya demana de les

universitats. Tuning ha fet una anàlisi interna −això és,
des de la mateixa universitat però amb la participació de

graduats i empleadors− de diverses titulacions, i s'ha

centrat en quatre grans línies: les competències que els
titulats han d'assolir; els coneixements que són bàsics i
comuns en cada una de les titulacions dels diversos

països; quin treball comporta per a l'alumne l’assoliment
d’aquestes competències i coneixements (equivalència
en crèdits europeus); amb quins mètodes s'han
d’ensenyar. La Sra. González posà èmfasi en la impor-

tància de Tuning −que s'ha de traduir per afinament i no

per harmonització− per a demostrar que hi ha acords

possibles i també per a definir una sèrie de competèn-
cies genèriques. Pel que fa al crèdit europeu i a
l’estructura de les titulacions, destacà que hi ha un àrea
on hi ha hagut força debat, però que finalment s’ha

arribat a l’acord de dibuixar primers cicles que van dels
180 als 240 crèdits, i segons cicles d’entre 60 i 120
crèdits. A la segona part de la sessió, el vicerector
d’Ordenació Acadèmica de la UB, Manuel Viader, posà

sobre la taula una sèrie de preguntes i consideracions
sobre l’estructura i concepte de les titulacions que
s’hauran de desenvolupar en el marc europeu, i les rede-

finicions del crèdit i del calendari acadèmic que caldrà
establir. Així mateix, també destacà algunes repercus-
sions que el procés cap a la convergència europea tindrà
en la docència i l’avaluació. La seva intervenció acabà

apuntant una sèrie d’idees per als plans d’acció que
hauran d’emprendre les universitats del país, per a la

qual cosa es basà en les accions iniciades per la Universitat
de Barcelona.

ELECCIONS DE LA JUNTA DE FACULTAT

Avui 13 de juny s'han celebrat les eleccions de la Junta de
Facultat, que al final d'aquest juny compleix el tercer any i

cal renovar. Els resultats provisionals donen com a escollits
les següents persones. Com a professors ordinaris, Ernest
Abadal, Jordi Andreu, Mònica Baró, Miquel Centelles,

Maite Comalat, Assumpció Estivill, Jesús Gascón, Núria
Jornet, Teresa Mañà, Àngels Massísimo, Carina Rey, Josep
Manuel Rodríguez Gairín, Anna Rubió, Andreu Sulé i
Cristóbal Urbano. Com a professorat no ordinari, Sílvia

Argudo, Amadeu Pons i Rosa Seguí. Pel personal d'admi-
nistració i serveis, M. Lourdes González Fernández, Carlos
Muñoz i M. Lluïsa Padilla.

COMISSIÓ DE DOCTORAT DE LA DIVISIÓ V

El dimarts 11 de juny es va reunir aquesta comissió en una

sessió dedicada monogràficament a donar tràmit a la lectura
de quatre tesis doctorals dipositades a la Divisió. També
s'aprovà d'elevar a la Comissió Acadèmica de la Divisió
l’augment fins a sis del nombre màxim de crèdits que un

professor pot impartir en el doctorat. Al final, Artur Parce-
risa va informar que deixava la presidència d’aquesta co-
missió per centrar-se en l’àmbit acadèmic i econòmic. El
substituirà Xavier Hernàndez, el president de la Divisió.

COMISSIÓ D’INFORMÀTICA DE LA DIVISIÓ V

Dilluns passat va tenir lloc una reunió d'aquesta Comissió, a
la Divisió. Hi assistiren Amadeu Pons, Josep Manuel Ro-

dríguez Gairín i Andreu Sulé. A la reunió es presentà la
nova responsable de l'Oficina Tècnica d’Informàtica, Ca r-
me Pineda, que indicà com a objectius de la seva gestió
l'optimització i l'augment dels serveis. Sobre el web de la

Divisió, s'informà que les versions espanyola i anglesa
estan gairebé a punt, i que aviat s'intentarà unificar el dis-
seny de les pàgines principals dels diferents òrgans (centres



i departaments). Els nous ordinadors per a professors no
arribaran fins al setembre, donat que el concurs no es

resoldrà fins a final de juny.

COMISSIO ACADEMICA DE DOCUMENTACIÓ

Dimarts passat tingué lloc una reunió de la Comissió
Acadèmica de Documentació per tal de revisar els pro-
grames de les assignatures d’aquest ensenyament.

NOU VÍDEO DE LA COL·LECCIÓ BIBLIO I-
MATGES

Acaba d'aparèixer el número 5 de la col·lecció de vídeos
Biblioimatges,  que la Facultat edita conjuntament amb
el Servei de Biblioteques de la Diputació de Barcelona.
En aquesta ocasió porta per títol Utilitzar la biblioteca:

els serveis al vostre abast, i consisteix en una eina per a
la formació d'usuaris de biblioteca pública. El guió ha
anat a càrrec de Maite Comalat i de Lourdes Reyes, i la
realització, de Manel Mayol. El fil conductor són les

explicacions que el bibliotecari (l'actor Ramon Madau-
la) va fent sobre els aspectes més bàsics d'una biblioteca
pública a casa nostra: els diferents tipus de materials

que es poden trobar, els diferents espais, com es con-
sulta el catàleg, com es busca informació a Internet...
Les imatges han estat enregistrades a la Biblioteca de
Viladecans, i com a usuaris hi actuen Núria Ventura i

Josep Maria Benet i Jornet, entre altres.

DONATIU DEL SERVEI DE BIBLIOTEQUES DE
LA UAB

El Servei de Biblioteques de la Universitat Autònoma
de Barcelona ha fet donatiu a la Facultat d'un conjunt de

materials sobre sistemes d'automatització de final dels
anys vuitanta i inici dels noranta que inclou informes
dels sistemes bibliotecaris de Catalunya que en aquells
moments decidien l'adopció d'aquests sistemes. Aquests

materials, que han estat dipositats a la Secció de Biblio-
teconomia de la BUB, seran d'utilitat quan s'escrigui la
història de l'automatització de les biblioteques de Cata-
lunya.

MILLORES A LES AULES

Aquesta setmana s'ha instal·lat a l'aula 113 un dels ca-
nons de projecció i un PC. Així doncs, actualment les

aules 113, 210 i 309 disposen d'aquest equipament. La
Facultat disposa de dos canons mòbils més que es poden

instal·lar a la resta de les aules.

PROHIBICIÓ DE FUMAR A L'ENTRADA DE LA
BIBLIOTECA

Amb la intenció d’acomplir el recent acord de la Junta
sobre les restriccions de fumar al centre, aquesta setmana

s’ha retirat el cendrer de l’entrada de la biblioteca i ha que-
dat prohibit de fumar en aquell espai. Tanmateix, l'aplicació
d'aquest acord s'ha de coordinar amb la resta d'unitats de
l'edifici.

ACTIVITATS DEL PROFESSORAT

Dilluns a la tarda el nostre company Ernest Abadal va ac-

tuar d’assessor d’un tribunal d’oposicions a facultatius de
biblioteca convocades per la Universidad de Huelva.

Lluís Bonet, professor de gestió cultural de la Facultat,
ha guanyat el premi al tema específic de recerca sobre el

sector audiovisual que concedeix el Consell de l’Audio-
visual de Catalunya amb un treball sobre l’impacte de les
noves tecnologies en la indústria cultural

NATALICI

El nostre company Àngel Borrego ha posat el seu gra de

sorra al creixement demogràfic contribuint a portar al món
una nova criatura que respon al nom de Cecília i que va
obrir els ulls dimecres de la setmana passada. Enhorabona.

FESTA DE GRADUACIÓ DE LA 85a PROMOCIÓ DE
LA DIPLOMATURA

Avui 13 de juny ha tingut lloc a la Facultat una senzilla i
emotiva celebració en ocasió del final de la carrera dels
diplomats d'enguany en Biblioteconomia i Documentació.
Després d'unes paraules del professorat i de l'alumnat, s'han

repartit les orles commemoratives i hi ha hagut un petit
refrigeri.
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